
^ j . . . i o i o 26 november 1979 

Aan: De m i n i s t e r - p r e s i d e n t 
Van: Drs. T . van de Graaf 
B e t r e f t : Benelux-standpunt voor Dublin i.v.m. uw 

contact met de Bondskanselier. 

I n overleg met Mr. Merckelbach heb i k vrijdagmiddag j . 1 . 
de heer Von der Gablenz, medewerker van de Bondskanselier, 
t e l e f o n i s c h het volgende medegedeeld. 
Naar het oordeel van de d r i e Beneluxlanden moet een 
oplossing van het B r i t s e probleem voldoen aan de 
volgende voorwaarden: 
1. Het systeem van de eigen financieringsmiddelen van 

de Gemeenschap moet onverkort gehandhaafd b l i j v e n , 
dus geen " i u s t e r e t o u r " . 

2. Het moet een communautaire oplossing z i j n dus geen 
mechanisme met b i j d r a g e n van s l e c h t s enkele l i d s t a t e n . 

3. Het moet een i n de t i j d beperkte r e g e l i n g worden. 
4. Voor de oplossing van het B r i t s e vraagstuk mag de 

1% grens n i e t doorbroken worden. 
Vervolgens heb i k v e r t e l d dat Nederland met een groot 
f i n a n c i e r i n g s t e k o r t i n de openbare financiën z i t en 
dat de Belgische begrotingsproblemen nog a a n z i e n l i j k 
g r o t e r z i j n . 
Tegen d i e achtergrond kunnen deze landen z i c h n i e t veel 
p e r m i t t e r e n ; bijschaven van het Dublin-correctiemechanisme 
op een w i j z e dat het b r u t o voor het V.K. 630 RE o p l e v e r t 
( n e t t o 520 RE) i s voor de Beneluxlanden nog wel bespreek¬
baar doch z a l zeker geen v e r t r e k p u n t voor ons z i j n . 
W e l l i c h t nog m o g e l i j k i e t s i n het regionale fonds t e doen 
dat v o o r a l voor V.K. en Italië gunstig u i t zou v a l l e n . 
T e n s l o t t e heb i k de heer Von der Gablenz voorgehouden 
dat wanneer i n Dublin op e n i g e r l e i moment sprake zou 
z i j n van een deal tussen de Bondsrepubliek, F r a n k r i j k 
en het V.K. waarop andere l i d s t a t e n a l l e e n maar j a of 
nee kunnen zeggen, d i t n i e t a l l e e n zeer veel i r r i t a t i e 
doch ook grote moeilijkheden z a l veroorzaken. Von der 
Gablenz verzekerde m i j dat hiervan geen sprake z a l z i j n 
en dat het veeleer voor de hand l i g t dat de BRD, met 
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Benelux, w e l l i c h t ook met Denemarken t o t een compromis 
z u l l e n komen dat de k l o o f tussen de Franse en B r i t s e 
p o s i t i e s kan overbruggen. 
Op een vraag m i j n e r z i j d s verzekerde Von de Gablenz 
dat de f i n a n c i e r i n g van het Rij n l e g e r een afgedane 
zaak i s , d i e z e l f s i n het overleg Schmidt/^tcher 
n i e t aan de orde i s geweest; die zaak kan h i e r b i j 
b e s l i s t n i e t i n het geding worden gebracht. 
Wat het landbouwbeleid b e t r e f t heb i k nog gezegd dat 
w i j b e s l i s t n i e t w i l l e n tornen aan de grondbeginselen 
van het gemeenschappelijk landbouwbeleid en dat w i j n i e t 
g e s t r a i t w i l l e n worden voor net t e i t dat onze agrariërs 
zo efficiënt produceren, maar dat w i j wel bereid z i j n het 
een en ander aan de overschot produkties t e doen. 
Met Von der Gablenz heb i k afgesproken dat w i j t e l e f o n i s c h 
c o ntact z u l l e n hebben dinsdagmiddag, nadat een m i n i s t e r s -
gesprek i n Bonn z a l z i j n beëindigd. 

Gra/vdM 


